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Preslišane pobude
mlade generacije

Predaedstvo OK ZSMS LJublJana Center )e skllcalo
volllno programsko sejo občlnske konference ZSMS,
kl bo v ponedeljek, 27. oktobra. Na sejl bodo podall
poročllo o delovanju občlnske konference za obdobje
1984 do 1986, razrešlH dosedanje organe In Izvollll
nove. Za novega predsednlka občinske konference
ZSMS /e predlagan Marko Golob, naloge sekretarfa
pa naj bl še naprej opravljala Mlša Vldlc.

Iz obsežnega poročila o de-
lu občinske konference
ZSMS povzemamo ugotovi-
tev, da $e je s slabšanjem
družbenoekonomskega polo-
žaja poslabšal tudi položaj
mlade generacije. To dejstvo
je vplivalo na večino mladih v
naši občini, da so stali ob stra-
ni kot pasivni opazovalec do-
gajanj. Delovanje mladinske
organizacije pa je na mnogih
področjih imelo značaj fo-
rumskega dela. Izkušnje pa
kažejo, da mladi ne ostajajo
ob strani takrat, kadar so na
vrsti akcije, za katere vedo, da
prispevajo tudi k reševaiyu
problemov mladih.

V poročilu je podrobno na-
vedeno delovanje na vseh po :
dročjih kot so idejnopolitično
izobraževanje, uresničevarye
delegatskega sistema, sodelo-
vanje z družbenopolitičnimi
organizacijami, kadrovska
politika in informativna de-
javnost.

Mladi so se močno zavze-
mali za spremembo reforme
srednjega usmerjenega izo-
braževaiya, vendar so ob tem
lahko ugotovili, da so kot or-
ganizacija tako rekoč brez
moči. Danes teče že šesto leto
usmerjenega izobraževanja,
vendar še vednosniso odprav-
ljene napake, na katere so ta-
ko srednješolci kot mladinska
organizacija opozaijali že
pred štirimi leti.

Mladinska organizacija je
bila tudi pobudnik in nosilec
razprave na problemski kon-
ferenci o domovih za učence v
Ljubljani. Žal pa pristojni or-
gani v občini, mestu in repu-
bliki niso upoštevali naših
sklepov in pobud, kar je pri-
peljalo po petih mesecih do
bojkota prehrane v domu
učencev na Taboru. Problem
so sicer rešili z aktivom mla-

dih v dijaških domovih in pri-
stojnimi institucjjami, vendar
pa menijo, da do takšnih situ-
actf ne bi prišlo, če bi sproti
reševali nastale probleme.

Eno od vprašanj je tudi oce-
na delovanja mladih med os-
novnošolsko mladino. Kljub
zavzetemu delu na tem po-
dročju, rezultati niso takšni,
kot bi si želeli. Problem so ka-
dri za delo z mladino v osnbv-
nih šolah, prav tako pa je tudi
problem mentorstva.

Področje delovanja mladih
v krajevnih skupnostih je še
vedno zelo slabo. Danes v kra-
jevnih skupnostih skoraj ne
moremo govoriti o organizaci-
rani obliki delovanja mJadih.
Krivdo za tako stanje pa ni
iskati samo med mladimi, za-
kaj samo deklarativna podpo-
ra mladinski organizaciji s
strani pristojnih forumov ni
dovolj za aktivno delo.

Posebej je v poročilu nave-
deno področje mladinskega
prostovoljnega dela, za kate-
rega ugotav0ajo, da zanima-
nja med mladimi ni, razen za
krajše oblike in za mednarod-
ne tabore. Mladi tudi menijo,
da je organiziranost akcij sla-
ba, kar odvrača od prostovolj-
nega dela tudi dolgoletne bri-
gadiije, razen tega se mladi v
poletnih mesecih raje odloča-
jo za delo preko študentskega
servisa, saj potrebujejo denar
za počitnice, šolske potrebšči-
ne in podobno. Ovire so tudi v
delovnih organizacijah, kjer
od mladih zahtevajo, naj upo-
rabijo za prostovoljno delo
svoj redni letni dopust.

Posebej je y poročilu obde-
lano delovarye na področju
splošne ljudske obrambe ter
mednarodno in medmestno
sodelovarje. Za obe področji
ugotavljajo, da se je razvijalo
v okviru začrtanih pro-
gramov.


